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Beatrice Kolijn
Marie Korsen

Alla närvarande via Teems
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Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum
Post: Box 113, 123 22 Farsta
Tel växel: 08 508 18 000
E-post: farsta@stockholm.se
Hemsida: www.stockholm.se/farsta
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2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet - Stockholm
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§ 1 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§ 2 Val av ordförande för mötet
Till mötets ordförande utsågs Lena Nisula Wester
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§ 3 Val av justerare och tid för justering
Till justerare utsågs ordföranden Lena Nisula Wester och ledamot
Beatrice Kolijn. Justeras den 23 februari 2021.

§ 4 Anmälan av protokollet från förra sammanträdet
Protokollet från rådets sammanträde den 25 januari 2021 lades
till handlingarna.

§ 5 Dagens gäst; Stefan Karlsson, Stadsrum
fastigheter
Stefan hälsades välkommen. Stefan har nu arbetat i Farsta 18 år
och trivs bra även nu med ett byte av fastighetsägare till
Stadsrum fastigheter. I Farsta centrum händer det ganska mycket
nu, nya verksamheter har öppnat och några till är på väg in . Det
är mycket besökare i centrum vilket medför att det har varit lite
problem med för mycket folk utifrån restriktionerna. Stefan har
haft mycket att göra med att märka upp var köerna utanför vissa
butiker kan gå samt att ta bort möjligheten att sitta ner i
glasgångarna nu i Coronatider. Det så kallade Leveriet stängde i
fredags och ny informationsdisk ska öppna bredvid guldfynd. Att
öppna biografen ligger fortfarande på is.
De nya som Stefan kan säga något om är att dessa har öppnat
eller ska öppna, Brödernas-hamburgare, Sushi, Medfit- träning
öppnar i arbetsförmedlingens gamla lokaler, det kommer ny aktör
i ICAs gamla lokaler. Rådet ställde några frågor till Stefan- Kan
Stadsrum ta bort handdukstorkarna på toaletterna, de som blåser
luft? Stefan tar med sig frågan. Kan Stadsrum kontrastmärka
pelarna vid Åhlens? Stefan tar med sig frågan.
Rådet tackade Stefan för hans närvaro och lägger hans
kontaktuppgifter här i protokollet-
Stefan Karlsson, ste 1~111. karl sson@fa;·stace11tru 111 .se
Telefon: +46 724 656 630.
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§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 4 mars 2021

Ärende nr 2: Verksamhetsberättelse med bokslutför 2020
P-O berättade lite om verksamhetsberättelsen och dess innehåll.
Förvaltningen har nått de flesta målen. Ekonomiskt är det en
budget i balans, litet överskott. Förvaltningen har fått ersättning
för vissa insatser som gjorts i och med Covid-19 därav ett litet
överskott. LSS sidan har också uppfyllt det mesta.
Brukarundersökningarna kommer upp som ett tjänsteutlåtande på
nämnden i april. Alla enheter inom avdelningen LSS har
genomgått utbildning i det pedagogiska ramverket med en
certifiering som slutmål så nu ska detta implementeras under året
i praktiken.
Rådet tackade för redovisningen.

Ärende nr 5: Upprustning av parken Fastlagen i Skända!
I ärendet så framkommer det inte med tydlighet vad det ska
läggas för beläggning på gångarna. Rådet anser det vara av vikt
att det blir ett hårt underlag så att även de med rullstolar tar sig
fram på ett bra sätt.

Ärende nr 9: Överenskommelse om kostnadsansvarför
forskrivningsbara hjälpmedel,
förbrukningshjälpmedel samt medicintekniska
produkter som användsför vård och omsorg i särskilt
boende, dagverksamhet och daglig verksamhet
Rådet ser det positivt att det i ärendet har skrivits om
uppföljningen, att hjälpmedlen används ordentligt.

Ärende nr 10: Rapportering till JVO av ej verkställda gynnande
beslutför kvartal 4 år 2020
Rådet lade detta ärende till handlingarna. Rådet hade ingen
ytterligare synpunkt.

§ 7 Information från förvaltningen
Coronaläget påverkar oss allihop, det har funnits smitta på
enheter och där bedrivs så kallat Cohortvård. Smitta har funnits
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bland både personal och brukare. Vaccineringen har dragit ut på
tiden för alla brukare inom LSS men nu från vecka 8 ska det
komma igång. Personalen har fått börjat få vaccin men det kan
vara svårt att få tag på tider.
Postiljonen kommer att avveckla huskroppen L då den inte
uppfyller kraven från arbetsmiljöverket vad gäller
tillgängligheten på bland annat toaletterna.
LSS öppnar ett nytt boende på Russinvägen under hösten med 11
boende.
Rådet frågade förra mötet vad gäller tillgängligheten i
receptionen på plan 11 Storforsplan 36 och när detta blir möjligt
så ska rådet bjudas in till receptionen för att få se på plats vad
som har gjorts för tillgängligheten.
Balanslistan uppdaterades, bilaga

§ 8 Rapporter
Inga aktuella rapporter.

§ 9 Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§ 10 Nästa sammanträde
Rådets nästa sammanträde hålls OBS tisdagen elen 6 april 2021.

Justerarnas signaturer


